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Vragen van het lid Tang (PvdA) aan
de minister van Verkeer en Waterstaat
over de evaluatie van het
aanwijzingsbesluit van vliegveld
Rotterdam Airport van oktober 2001.
(Ingezonden 26 augustus 2008)

1
Bent u zich ervan bewust dat in het
besluit inzake de aanwijzing van het
luchtvaartterrein Rotterdam Airport1,
dat in oktober 2001 in werking trad,
artikel 16, lid 1 stelt dat een evaluatie
van de milieueffecten van dat besluit
zal plaatsvinden zoals omschreven in
bijlage H van dat besluit?

2
Bent u zich ervan bewust dat bijlage
H van dat besluit het doel van de
evaluatie omschrijft, alsmede dat er
een evaluatieprogramma zal worden
opgesteld en dat bijlage H
nauwkeurig de punten specificeert
die daarin in kaart gebracht dienen te
worden en de aspecten die daarbij
aan de orde zullen komen?

3
Waarom is die evaluatie niet
uitgevoerd binnen de wettelijk
vastgelegde periode van drie jaar na
inwerkingtreding van het
aanwijzingsbesluit?

4
Bent u bereid om deze evaluatie,
separaat van de MER van de thans
lopende procedure rond de eventuele
wijziging van het aanwijzingsbesluit,
de komende maanden als aparte

exercitie alsnog uit te voeren, en
hierover te rapporteren met
inachtneming van het in de vragen 1
en 2 gestelde? Zo neen, waarom niet?
Zo ja, wanneer kan de evaluatie
verwacht worden?

1 Stcrt. 209, van 29 oktober 2001.
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